



Grade 1 A

Week 7 (14th Oct.- 18th Oct.)

Abbreviations:

Chapter (Ch.), Lesson (Lsn), Lessons (Lsns.), Page (Pg.), Pages (Pgs.), Exercise (Ex.), Exercises (Exs.), Text book :TX, Work book :WB

Test & Quizzes		
Day :	Subject:	
Sunday		Dictation : box, rock, ,lock, log, mop, hop The pot is hot.
Monday		
Tuesday	اختبار العلوم الإسلامية في (ما يجب علي معرفته + الله ربي + تعظيم القرآن العظيم + سيرة نبينا محمد) في حصة القرآن	
Wednesday		
Thursday	تقييم قراءة شفهي في الكلمات والمقاطع الصوتية ص ٤٠ في كتاب الطالب	
Dictation		



Day	Subject	Classwork	Homework
Sunday	English	Reading: Discussing and analyzing “A Pet for Meg”, pages 14-15 in Unit 2 “Many Kinds of Characters”. <ul style="list-style-type: none"> English booklet pages 10,11,12 “Phonics: “Short o” in Sadlier Phonics book pages. (87,88,90)	Reading: Review the covered pages. Phonics: Do page 89 in the Phonics Book.
	Math	Math book Chapter 2, Lesson 12 “ Doubles ” Pages 75, 76 (Questions numbers 8-16)	Math Workbook Answer page 25 , in your Workbook
	Science Lab	Unit 3, Lesson 3 “How Are Animals Different?” pages 108-109	Study the given pages
	Arabic	درس حرف " د " التعرف على أشكال الحرف مع الحركات والمدود + تجريد الحرف ص ٤١ + ٤٣ في كتاب الطالب (الرجاء إرسال كتاب الطالب + ملزمة اللغة العربية مع الطالب يومياً)	التّدرب على قراءة الكلمات ص ٤٠ في كتاب الطالب حل ص ٢٩ + ٣٠ في ملزمة اللغة العربية

Day	Subject	Classwork	Homework
Monday	English	Reading: Discussing and analyzing “Nan and Blue”, pages 18-19 in Unit 2 “Many Kinds of Characters”, and p.22-23 in ELD Book. <ul style="list-style-type: none"> English booklet pages 13,14 Writing: Describe your favourite pet in the English Copybook.	Reading: Review the covered pages.
	Math	Math worksheet Doubles Pages 1 and 2	Math Worksheet Answer page 3 Worksheet
	Science	Unit 3, Lesson 3 “How Are Animals Different?” page 110	Study the given page
	Arabic	مراجعة الحرف + قراءة الجمل ص ٣٩ في كتاب الطالب	التّدرب على قراءة الجمل ص ٣٩ في كتاب الطالب حل ص ٣١ + ٣٢ في ملزمة اللغة العربية
	Computer	Activities and Projects Workbook Pgs.(13-14-93-94)	
	French	Les chiffres pages :17 + 18.	

Day	Subject	Classwork	Homework
Tuesday	English	Reading: Discussing and analyzing “Nan and Blue”, pages 18-19 in Unit 2 “Many Kinds of Characters”. <ul style="list-style-type: none"> English booklet pages 13,14 Language: “ Word Order “ in the Language Text Book pages (51,52)	Reading: Review the covered pages. Do pages 13,14 in the Language Practice Book.
	Math	Chapter 2 ,lesson 13 ” Doubles +1” page 77	
	Science	Unit 3, Lesson 3 “How Are Animals Different?” page 111	Write the characteristics of “birds and mammals” in the science copybook.
	Arabic	مراجعة قراءة الجمل + التعرف على ضمائر المخاطب (أنت، أنتِ) في كتاب الطالب ص ٤٢	التدريب على الإملاء المنظور الحرف مع الحركات (دَ، دِ، دُ، دٌ) + أشكال الحرف (د ، دِ) + الحرف مع المدود (دَا ، دُو ، دِي) + كلمات ص ١٤٥ من ملزمة اللغة العربية (دُرُج ، أسد ، غايدل ، وَرْدُ)
	Quran	اختبار العلوم الإسلامية في (ما يجب علي معرفته + الله ربي + تعظيم القرآن العظيم + سيرة نبينا محمد)	

Day	Subject	Classwork	Homework
Wednesday	English	Reading: Discussing and analyzing “Nan and Blue”, pages 18-19 in Unit 2 “Many Kinds of Characters”. <ul style="list-style-type: none"> English booklet pages 13,14 Language: “ Writing Asking Sentences “ , “ Question Words “ Language Text Book pages 53,54 -Practice an unseen passage.	Reading: Review the covered pages. Do pages 15, 16 in the Language Practice Book. - Be well prepared for the Dictation Tomorrow.
	Math	Continue Chapter 2 ,lesson 13 ” Doubles +1” page 78 (Questions 5-6,9-12)	Math Workbook Answer page 26 in Workbook
	Social Studies	Unit 1, lesson 3 “ We Are Different” pages 17 – 21 in the Student’s Book.	Do pages 12 - 13 in the Activity Book.
	Arabic	إملاء منظور (الرجاء إرسال دفتر الإملاء مع الطالب/ة)	الاستعداد لتقييم القراءة الشفهي في الكلمات والمقاطع الصوتية ص ٤٠ في كتاب الطالب
	Road to Success	Revision Sheet	
	Art	Color the leaves pg 19	

Day	Subject	Classwork	Homework
Thursday	English	Reading: Discussing and analyzing “Nan and Blue”, pages 18-19 in Unit 2 “Many Kinds of Characters”. -Advance Activity Book page 30 Dictation	Reading: Write the words (blue, favourite, crayon) in meaningful sentences in the English Booklet page.14. -Do page 31 in Advance Activity Book. Writing: Describe your favourite toy in the English Copybook.
	Math	Chapter 2 ,Lesson 17 “Problem Solving” page 87 , Chapter 2,Lesson 18 “Problem Solving” pages 89 ,(Questions 2,4,5)	Math Workbook Answer page 29 in Workbook
	Islamic	مراجعة	
	French	Activité sur les chiffres.	
	Science	Unit 3, Lesson 3 “How Are Animals Different?” page 112	Study the given page.
	Arabic	تقييم قراءة شفهي في الكلمات والمقاطع الصوتية ص ٤٠ في كتاب الطالب	حل ص ٣٤ في ملزمة اللغة العربية

Note:

ELA =Texts for Close Reading

ELD = Texts for English Language Development

Advance Activity Book = Grammar, Spelling & Vocabulary Activity Book